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برپایی میز خدمت شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی پارس آباد
در جهت تکریم ارباب رجوع:

میز خدمت شــرکت ملی پخش  اکبر جهانــی-  امتیاز- 
فــرآورده های نفتــی منطقه اردبیل با حضور مدیر و روســای 
حراســت و روابط عمومی جهت پاســخگویی بــه مطالبات و 
مشکلات مردم در حوزه نفت در شهرستان پارس آباد در محل 
شرکت برپا شد. بنابراین گزارش ، سید حجت مدنی گفت: این 
اقدام با هدف تکریم شــهروندان و پاسخگویی به پرسش های 

آنها در مورد مسائل مختلف مرتبط انجام شد و بسیاری مسائل 
و مشــکلات مراجعان حل و فصــل و برخی از مواردی که نیاز 
به بررسی و کار کارشناسی داشته باشد ظرف مدتی پاسخ داده 
خواهد شــد. مدنی افزود: هدف از برگزاری میز خدمت بررسی 
مشــکلات و پاسخگوئی مســئولان به نیازهای مردم، سرعت 
بخشی در خدمات رسانی و ارتقای کمی و کیفی سطح خدمات 

به مــردم و دیدار بدون واســطه و به صورت مســتقیم مردم 
با مســئولان دستگاه های اجرایی اســت. علیرضا دلداده مقدم 
رئیس روابط عمومی شــرکت نفت با بیــان اهمیت و ضرورت 
تکریم شــهروندان و پیگیری مطالبات به حق مردم، بر برنامه 
ریزی همه جانبه و منسجم و تعامل بین بخشی در راستای هر 

چه بهتر میز خدمت تاکید کرد.

شهرستان
اخبار کوتاه 

امتیاز - ســمیه امینی - مدیرعامل مجتمع 
مس ســونگون در گفتگو با خبرنگاران  با اشــاره 
به پایبندی این مجموعه به اصول توســعه پایدار 
در اجرای طرح های توســعه گفت: می توانستیم 
قرارداد کارخانه اسید سولفوریک را طوری ببندیم 
که ۵۰ میلیون یورو صرفه جویی داشته باشیم, اما 
بــا صرف ۲ هزار میلیارد تومان فناوری ۲۵ پی پی 
ام گوکرد را آورده ایم. وی اضافه کرد: وقتی معدنی 
مجوز می کیرد، تمام فرآیندهای قانونی را طی می 

کند و پیوست زیست محیطی دارد.
عباس زاده یادآوری کرد: تخریب جنگلی نداریم، 
اما مشکل دامپ مواد باطله را داریم که سعی داریم 
آن را نیز با آغاز به کار هیپ لیچینگ برطرف کنیم.

مدیر مجتمع مس سونگون با اشاره به پیشرفت ۹۵ 
درصــدی طرح هیپ لیچینگ این مجموعه، پیش 
بینــی کرد تولید مس کاتد از این طرح برای اولین 

بار در اسفند امسال محقق شود.
 وی افزود: تاکنون هشــت هــزار و ۲۰۰ میلیارد 
تومــان اعتبار بــرای اجرای طرح های ســرمایه 
گذاری در مجتمع مس سونگون جذب شده است.

وی اضافــه کرد: اکنون میزان تولید مس کاتد در 
مجتمع ســونگون صفر و قرار اســت این رقم در 
پایان ســال ۱۴۰۶ به ۴۰۰ هزار تن کاتد برســد؛ 
بــرای این منظور باید بار ورودی فعلی ۱۴ میلیون 
تنی معدن ســونگون که منجر به تولید ۳۳۰ هزار 

تن کنســانتره می شــود، به ۵۶ تا ۶۰ میلیون تن 
برسد.

عباس زاده تشــریح کرد: تحقق این مهم نیازمند 
افزایش ظرفیت تولید کنسانتره و نیز ۱۱۰ دستگاه 

ماشین آلات فعلی معدن به ۴۰۰ دستگاه است.
وی توضیــح داد: ظرفیت هر یک از فازهای اول، 
دوم و ســوم تغلیظ معدن مس سونگون در زمان 
حاضر هفت میلیون تن اســت و مجوز ۲۱ میلیون 
تــن برای کارخانــه چهارم بــا ۵۰۰ میلیون دلار 

سرمایه گذاری را گرفته ایم.
وی گفت: برنامه تولید مس کاتد در مجتمع مس 
سونگون ۱۰۰ هزار تن تعریف شده بود که اکنون 
بــه ۲۰۰ هزار تن افزایش داده ایم و فاز اول تولید 
آن ۲۱ درصد پیشرفت فیزیکی دارد و فاز دوم آن 

نیز به زودی به مناقصه می رود.

مدیر مجتمع مس سونگون بیان کرد: تولید ۴۰۰ 
هزار تنی مس کاتد در مجتمع مس ســونگون به 
معنای صادرات شــش میلیارد دلاری است، ضمن 
اینکه درآمد ۲۲ هزار میلیارد تومانی ســالانه فعلی 

نیز به ۱۱۰ هزار میلیارد تومان افزایش می یابد.
وی ادامه داد: قرار است کل مالیات مجتمع مس 
سونگون به آذربایجان شرقی بیای و مقدار آن ۲۵ 
درصد سود خالص مجتمع است که حدود ۱۱ هزار 

میلیارد تومان در سال می شود.
وی افــزود: در طراحــی توســعه مجتمع مس 
ســونگون، تامین انرژی بســیار مهم، تحقق آن 
نیازمند ۴۰۰ مگاوات برق و تولید ان از توان استان 
خارج اســت.عباس زاده تشــریح کرد: وزیر نیرو 
شــرکت ملی صنایع مس ایران را مکلف به تولید 
یــک هزار مگاوات برق کرده که ۴۰۰ مگاوات آن 

باید توسط محتمع مس سونگون محقق شود و از 
این رقم ۳۰۰ مگاوات در قالب نیروگاه خورشیدی 

است.
وی درباره فلســفه احداث آزمایشگاه جامع معدن 
و صنایع معدنی شــمال غرب توسط مجتمع مس 
سونگون در شهرستان مرند نیز گفت: می خواستیم 
با دانشگاه های استان در زنجیره توسعه سونگون 
مشــارکت کنیم و چون  ما قصد داشتیم آزمایشگاه 
احداث کنیم و توافق نامه ای نیز با دانشگاه تبریز 
در ایــن زمینه از قبل داشــتیم،گ و دانشــگاه در 
مرند مکان و تجهیزات داشت، از آن برای احداث 

آزمایشگاه استفاده کردیم.
وی اضافه کرد: اگر می خواســتیم این آزمایشگاه 
در ورزقان راه بیفتد ۲ ســال طول می کشید؛ قرار 
نیست زنجیره ارزش مس در ورزقان محدود بماند، 

بلکه هدف ما توسعه کل استان است؛ اکنون بزرگ 
ترین معدن ســنگ آهن آذربایجان شرقی در مرند 
واقع شده و متعلق به شرکت ملی مس ایران است.

عباس زاده توضیح داد: ســاخت کمپ بین المللی 
ورزشــی در ورزقان نیز از ۱۰ سال قبل مطرح بود 
که ما موفق شدیم یک هزار و ۶۰۰ میلیارد تومان 
اعتبار برای آن تعریــف کنیم که از این رقم ۶۸۹ 
میلیارد تومان آن در ســال نخست تخصیص می 

یابد.
۱۴ مصوبه سفر رییس جمهوری با ۲ 

هزار و ۴۰۰ میلیارد تومان ارزش
مدیر مجتمع مس ســونگون یادآوری کرد: سفر 
استانی رییس جمهور به مجتمع مس سونگون ۱۴ 
مصوبه با ۲ هزار و ۴۰۰ میلیــارد تومان اعتبار به 

دنبال داشت.
وی تشریح کرد: طراحی ساختار هلدینگی شرکت 
ملی مس ایران یکی از مصوبات بود که از دل آن 

سه شرکت متولد می شوند.
وی گفت: استقلال شرکت مس آذربایجان بدین 
معناست که شرکت های استانی در زنجیره ارزش 
مجتمع مس ســونگون مشارکت کنند و برای این 
منظور نیز به دنبال ایجاد ۳۰ شــرکت در اســتان 
هســتیم.عباس زاده ضافه کرد: در این راســتا ۲۵ 
درصد حســاب های بانکی مجتمع مس سونگون 

نیز اکنون در بانک های استان وصول می شود.

علیرضا رحیمی؛ 

مدیریت شهری دغدغه و مشکلات 
شهروندان در حوزه عمرانی را بشنود

و  عمران  کمیسیون  رئیس 
حمل و نقل شورای اسلامی 
کرج  شهرداری  گفت:  شهر 
نســبت بــه مشــکلات و 
دغدغه شــهروندان محترم 
در حــوزه عمرانی محلات، 
برنامه ریزی و در جهت رفع 
آن ها اقــدام نماید. علیرضا 
رحیمی محمودآبادی در گفت وگو با پایگاه خبری کرج امروز، 
خواستار رفع مشــکلات و دغدغه اولویت دار شهروندان در 
محلات با محوریت عمرانی شــد و گفت: شــهرداری کرج 
باید با هدف رفع نیازهای شــهروندان، بعــد از اخذ نظرات 
شــهروندان هر محله، صاحب نظران همچنین کنشــگران 
اجتماعی، در خصوص تعریــف پروژه های عمرانی محله ای 
بودجــه ۱۴۰۲، اقدام کند. رئیس کمیســیون عمران و حمل 
و نقل شــورای اسلامی شــهر اضافه کرد: شورای ششم در 
ســال جاری با چشــم انداز در حوزه عمرانی اقدامات خوبی 
در خصوص آســفالت معابر خاکی سطح شهر کرج داشت که 
جا دارد مدیریت شهری در بودجه سال ۱۴۰۲ با هدف محله 
محوری و دیدگاه شــهروندان در جهت پیشرفت و آبادی هر 
محله گام بردارد. نایب رئیس کمیسیون تلفیق در پایان افزود: 
امید اســت با اجرای موارد مذکور، کلانشــهر کرج در پایان 

سال۱۴۰۲ معابر و کوچه خاکی نداشته باشد.

 برگزاری سمینار آموزشی 
مدیریت دانش در نفت و گاز مارون

سرپرســت مدیریت منابع انسانی شــرکت بهره برداری نفت و گاز 
مارون از برگزاری ســمینار آموزشی آشنایی با مفاهیم مدیریت دانش 
در ســتاد مرکزی این شرکت خبر داد. عبدالامیر قاسمی زاده با بیان 
اینکه ســمینار مذکور به منظور افزایش آگاهی کارکنان در راســتای 
استقرار اثربخش سیستم مدیریت دانش در شرکت برنامه ریزی  شده 
اســت، گفت: درپی نشست تخصصی »گام نخســت پیاده سازی و 
اســتقرار سیســتم مدیریت دانش در مناطق نفتخیز جنوب« که در 
شــرکت بهره برداری نفت و گاز مارون به عنوان شرکت بهره بردار 
پیشــرو در مدیریت دانش برگزار شد، آموزش مفاهیم مدیریت دانش 
به کارکنان شــرکت به عنوان اولین مرحله از فرآیند استقرار سیستم 
مدیریت دانش در دستور کار قرار گرفت؛ البته استقرار این سیستم در 
سطح مناطق نفتخیز جنوب، اسفند ماه سال ۱۴۰۰ به تصویب رسیده 
است.وی افزود: ســازمانی با ابعاد شــرکت بهره برداری نفت و گاز 
مارون و حجم عظیمی از اطلاعات و دانش منتج از تجربه و مطالعات 
وسیع سرمایه های انسانی می تواند با استقرار این سیستم اثر بخش 
به  الگویی کامل و بی نقص برای سایر شرکت ها در صنعت نفت و یا 
صنایع وابســته بدل گردد، بنابراین لازم است هرآنچه می دانیم و فرا 
گرفته ایم را بروز رســانی کرده و آمادگی لازم را برای دانشی کردن 

بخشهای فنی، عملیاتی و مطالعاتی شرکت کسب کنیم.

با جمع آوری هفتگی ۱6تن پسماند خشک

کسب جایگاه دوم کشوری شهر اراک 
در هوشمندسازی تفکیک طلای کثیف

شــهر اراک با ثبت ۲۰۰ تا ۳۰۰ درخواست تحویل پسماند روزانه، 
رتبه دوم کشــوری هوشمندســازی تفکیک زباله خشک را کسب 
کرد. به گزارش خبرنگار مجمع شــهرداران کلانشــهرهای ایران 
در اراک؛خرداد امســال بود که با فعالیت شــرکت اکو در کلانشهر 
اراک، ســامانه تفکیک زباله خشک از مبدا در اراک راه اندازی شد 
و با اســتقبال خوب شهروندان، این شــهر پس از کلانشهر مشهد 
در جایگاه دوم هوشمندســازی تفکیک طلای کثیف در کشور قرار 
گرفت. آن طور که رییس سازمان مدیریت پسماند شهرداری اراک 
می گوید: با راه اندازی سامانه هوشمند جمع آوری پسماند خشک از 
مبدا، فعالیت شــرکت اکو در اراک نیز آغاز شد و با پیوستن ده هزار 
و ۹۰۰ شهروند اراکی به این پویش، روند اجرای این طرح دوستدار 
محیط زیست شــتاب گرفت. به گفته فدوی این شرکت با ۲۰۰ تا 
۳۰۰ درخواســت تحویل پســماند روزانه روبه رو است و به صورت 
هفتگی حداقل ۱۶ تن انواع پســماند خشــک و قابل بازیافت نظیر 
کارتن، کاغذ، پلاســتیک و آهن را خرید و جمع آوری میکند. وی 
ادامه داد: در ابتدای طرح، پسماند های خشک به وسیله ۱۲ دستگاه 
ماشین در ســطح شهر اراک جمع آوری می شــد اما اکنون به ۱۶ 
دستگاه افزایش یافته است و پس از پردازش نهایی به کارخانه های 
تولید کارتن، کاغذ، الیاف مصنوعی و ذوب ارســال می شود. گفتنی 
است ســالانه ۱۷ میلیون تن زباله در ایران تولید می شود که سهم 

زباله های پلاستیکی ۴ میلیون تن است.

آغاز طرح حفاظت درختان از سرما در گرگان
رئیس سازمان ســیما، منظر و فضای سبز شهرداری گرگان 
از محافظــت درختان شــهر از آفات و اثرات ســرمازدگی با 
بهره گیــری از محلول آب و آهک خبر داد.مهســتی قدس 
ولی اظهار داشــت: طرح حفاظتی درختان با رنگ آمیزی تنه 
بــا آهک هیدراته در مقابل آفــات و بیماری ها و جلوگیری از 
ســرمازدگی آغاز شد.قدس ولی در خصوص مزایای اثربخش 
مخلوط آب و آهک اشــاره کرد: هیدروکســید آهک با رنگ 
ســفید خود یک نوع محافظ در مقابل اشــعه های خطرناک 
آفتاب اســت و همچنین بدلیل خاصیت آفت کشی، درختان را 
در مقابل حمــلات قارچی و آفات نباتی بیمه خواهد کرد.وی 
تصریح کرد: این ماده باعث می شود زمستان گذرانی حشرات 
در تنه درختان مختل شــده و در فصل بهار جمعیت کمتری 
از آفات، درختان را آلوده نمایند.رئیس ســازمان سیما، منظر و 
فضای سبز شــهرداری گرگان ادامه داد: همچنین آهک زنی 
درختان مزایای بســیاری دارد که از جملــه مهم ترین دلیل 
اســتفاده از آن می توان به جلوگیری از ترک خوردن پوســته 
درختــان بدلیل اختلاف دما و تنش های دمایی اشــاره کرد.

قدس ولی در ادامه گفت: با توجه به سرمای زمستان و ایجاد 
اختلاف دمای شــب و روز، جهت مقابله با اثرات سرمازدگی 
تمامی درختان حساس به سرما از جمله نارنج و زیتون و سایر 
گونه های گیاهی با مخلوط آب و آهک یا هیدروکسید کلسیم 

تا ارتفاع یک متر از سطح زمین پوشیده می شوند.

مدیرعامل مجتمع مس سونگون تاکید کرد:

پایبندی به رعایت اصول توسعه پایدار در مجتمع مس سونگون

مسابقات فوتسال جام حمل و نقل که به مناسبت گرامیداشت روز حمل و نقل به مدت 
۱۰ روز و حضور ۸ تیم به میزبانی شــرکت بهره برداری نفت و گاز مارون در مجموعه 
فرهنگی ورزشــی امام رضا)ع( شــهرک نفت برگزار شد، و تیم ادارات ستادی مارون بر 

سکوی قهرمانی آن ایستاد.
سرپرســت منابع انسانی این شرکت برگزاری جام حمل ونقل را اقدامی برای تقدیر از 
کارکنان ناوگان ترابری و پشــتیبانی تولید در مناطق نفتخیز جنوب و شرکت های تابع 
توصیف کرد و گفت: بیش از ۱۰۰ نفر بازیکن، کادر فنی و تیم اجرایی در این تورنومنت 

گرد هم آمده و در رقابتی جدی اما صمیمی به مصاف یکدیگر رفتند.
عبدالامیر قاســمی زاده افزود: در بازی فینال، تیم های ادارات ستادی مارون و ترابری 
کارون در مقابل هم قرار گرفتند که در پایان، تیم ادارات ســتادی مارون موفق شــد با 

نتیجه ۴ بر ۲ حریف را شکست داده و مقام نخست این دوره را از آن خود کند.
محمود مقومی، مسئول برگزاری این مســابقات نیز سطح رقابتها را از لحاظ فنی بالا 
ارزیابــی کرد و گفت: هر ۸ تیم شــرکت کننده از روحیه بــالا و ویژگی های فنی قابل 
توجهی برخوردار بودند؛ به دلیل شــناخت موجود از ســطح بازی بازیکنان و پیش بینی 
های انجام شــده، تصمیم گرفتیم که از داوران لیگ برتری کشور برای قضاوت دیدارها 
دعوت کنیم. شــایان ذکر اســت پیش از دیدار پایانی، تیم بسیج مارون با شکست تیم 
ترابری مارون مقام ســوم را کســب کرد؛ ابوطالب جریده زاده نیز به عنوان فنی ترین 

بازیکن این دوره از مسابقات شناخته شد.

کارخانه نــوآوری البرز و امکانــات آن را در زمره مراکز علمی 
شــاخص استان دانسته و اظهار داشت : این مجموعه با امکانات 
جامــع و موقعیت ممتــاز خود و با وجود شــرکتها و گروه های 
خلاق و دانش بنیان مســتقر، میتواند در موقعیت و جایگاه واحد 
تحقیقاتــی و توســعه ای )R&D( همراهی و کمک بزرگی به 
صنایع اســتان نموده و به توسعه علمی ،فناورانه و افزایش بهره 
وری آنها کمک شــایانی نماید. بنابرایــن گزارش ،رامین ربیعی 
مدیر کل،صنعت،معدن و تجارت استان البرز در بازدید ۳ ساعته 
خود که به اتفــاق جمعی از معاونین آن اداره کل صورت گرفت 
،وجود کارخانه نوآوری و صنایع خلاق البرز را از افتخارات استان 
البرز برشمرد. وی همچنین با اشاره به بازدید قبلی و مقایسه آن 
با اقدامات جهادی و چشــم گیر بعمل آمده فعلی ، اظهار داشت 
بــا توجه به اهمیت راه اندازی و فعالیت های درخشــان و ویژه 
این کارخانه در مرکز اســتان البرز و جایگاه آن در ایجاد اشتغال 
برای جوانان نخبه و هم افزایی ســازنده آن با چرخه صنعت در 
ســال دانش بنیان ، آن اداره کل با تمام توان از فعالان حاضر در 
کارخانه حمایت نموده و در همین راســتا تسهیلات و همکاری 
لازم را در جهت صنعتی ســازی تولیدات دانش بنیان و خلاق و 
ابتکارات ایشــان در کارخانه نوآوری و صنایع خلاق البرز بعمل 
آورده و از هیچ کوششــی در این زمینه فروگــذار نخواهیم بود. 
ایشــان  اظهار داشت : این مجموعه با امکانات جامع و موقعیت 
ممتاز خود و با وجود شــرکتها و گروه های خلاق و دانش بنیان 

مستقر، میتواند در موقعیت و جایگاه واحد تحقیقاتی و توسعه ای 
)R&D( همراهی و کمک بزرگی به صنایع اســتان نموده و به 
توســعه علمی ،فناورانه و افزایش بهره وری آنها کمک شایانی 
نماید. ربیعی در ادامه تصریح کرد با عنایت به احصاء دقیق واحد 
های صنعتی دانش بنیان اســتان )به تفکیک هر شهرستان( که 
البته در کشــور بی نظیر می باشــد،این آمادگی وجود دارد که با 
تنظیــم تفاهم نامه فی مابیــن اداره کل صنعت،معدن و تجارت 
استان و کارخانه نوآوری البرز کلاسهای آموزشی مشترکی جهت 
اینگونــه صنایع به صورت رایگان برگزار و آموزش های لازم در 
خصوص قوانین و مقررات دانش بنیانی و نحوه استفاده از شرایط 

و تسهیلات این امتیاز ویژه به آنها داده شود.

شهردار اصفهان با بیان اینکه مهمترین علت آلایندگی در این روزها 
مصرف مازوت اســت، گفت: مردم به شکل های مختلف از متولیان 
درخواست کرده اند که حداقل در شرایط اضطرار مصرف مازوت متوقف 
شود، متولیان نیز باید شــرایط مردم اصفهان را درک کنند. بهادری : 
علی قاســم زاده روز ۱۷ دی ماه در برنامه رادیویی »سلام اصفهان« 
ضمن گرامیداشت میلاد حضرت زهرا)س( با بیان اینکه فضای شهری 
مهیای این عید بزرگ می شــود، اظهار کرد: جشن های بسیاری برای 
برپایی در شهر تدارک دیده شده است و امیدواریم مردم به ویژه بانوان 
روزهای خوب و خوشــی را در این ایام ســپری کنند. او با بیان اینکه 
این روزها اصفهان شــرایط سختی را از حیث زیست محیطی تجربه 
می کند، تصریح کرد: علیرغم بارش باران در پایان هفته گذشته انتظار 
می رفت شرایط آب وهوا بهتر شود اما چنین نشد و این می تواند دلیلی 
بر این باشد که صرفاً منابع متحرک یعنی خودروها منبع آلایندگی شهر 
نیستند و باید به دنبال علل اصلی بگردیم. او با تأکید بر اینکه مهمترین 
علت آلایندگی در این روزها مصرف مازوت اســت، خاطرنشان کرد: 
مردم به شکل های مختلف از متولیان درخواست کردند که حداقل در 
شــرایط اضطرار مصرف مازوت متوقف شود، متولیان نیز باید شرایط 
مردم اصفهان را درک کنند.قاســم زاده با بیان اینکه مدیریت شهری 
در جایگاهی نیســت که بتواند تصمیم بگیرد، تأکید کرد: ما به عنوان 
یک مطالبه گر و از زبان مردم مطالبه آنها را مطرح می کنیم. او با بیان 
اینکه اعلام شده اســت اگر در مصرف برق و گاز صرفه جویی کنیم، 
امکان توقف استفاده از سوخت مازوت فراهم می شود، گفت: از مردم 

نیز درخواست می شود در مصرف برق و گاز صرفه جویی کنند و جلوی 
بهانه استفاده از مازوت را بگیرند، زیرا عمده مصرف مازوت در نیروگاه 
برای تولید برق اســت و اگر مدیریت مصرف را انجام دهیم، شــاید 
بتوان مصرف ســوخت نیروگاه را از مازوت به گاز تغییر داد و مشکل 
برطرف شــود. شهردار اصفهان خاطرنشــان کرد: از مردم درخواست 
می شــود سفرهای شــهری خود را به حداقل برسانند، زیرا تنفس در 
این هوا عوارضی برای آنها خواهد داشــت. شــهردار اصفهان گفت: 
دو هفته گذشــته به همراه پلیس راهور اصفهان جلسه ای در تهران 
با حضور سردار سیدکمال هادیان فر، رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی 
فراجا داشتیم و مقرر شد اعمال نظارت بیشتر بر موتورسواران از طریق 

دوربین و شناسنامه دار کردن موتورسواران انجام شود. 

شورای اقتصاد با طرح توسعه، بهبود بازیافت، افزایش تولید و بهره برداری میدان نفتی 
شادگان با سرمایه گذاری ۲ میلیارد دلاری موافقت کرد.

نشست شورای اقتصاد روز سه شــنبه )۱۳ دی ماه( به ریاست محمد مخبر، معاون اول 
رئیس جمهوری برگزار شــد و برخی از طرح های مهم و اولویت دار دولت ســیزدهم به 
تصویب رســید. در این نشســت که وزیران نفت، نیرو، راه و شهرســازی، تعاون، کار 
و رفــاه اجتماعی، صنعت، معدن و تجارت، جهاد کشــاورزی، رئیس ســازمان برنامه و 
بودجه، معاون علمی و فناوری رئیس جمهوری و شهردار تهران نیز حضور داشتند برخی 
درخواســت ها و پیشنهادهای دســتگاه های اجرایی مورد بررســی و تصمیم گیری قرار 
گرفت. سرمایه گذاری در طرح توسعه، بهبود بازیافت، افزایش تولید و بهره برداری میدان 
نفتی شــادگان با ۲ میلیارد دلار سرمایه گذاری داخلی و خارجی از درخواست های وزارت 
نفت در این نشست بود که شورای اقتصاد با آن موافقت کرد.در این نشست وزارت نفت 
جزییات برنامه ریزی خود برای آغاز عملیات اجرایی توســعه میدان نفتی آزادگان را که 
تفاهم نامه سرمایه گذاری مشترک آن به مبلغ ۷ میلیارد دلار پیش از این امضا شده بود، 
تشریح کرد. انتشــار اوراق مالی اسلامی برای تأمین مالی اجرای دو طرح احداث قطار 
حومه ای کلان شهر اصفهان به شهر جدید بهارستان و احداث قطار حومه ای کلان شهر 
مشهد به شــهر گلبهار و چناران نیز از درخواست های مطرح شــده توسط وزارت راه و 
شهرسازی در این نشست بود که پس از بحث و بررسی در خصوص مشخصات مالی و 

اقتصادی طرح ها، اعضای شورای اقتصاد با آن موافقت کردند.

محمدتقــی مهدیــزاده مدیرعامل شــرکت توزیــع نیروی برق اســتان گیلان از 
آماده باش کارکنان و اکیپ های عملیاتی این شــرکت باتوجه به هشــدار سازمان 
هواشناســی درخصوص موج جدید بارش ها و کاهش محسوس دما و وقوع بحران 

خبر داد.
به گــزارش امتیاز؛ وی عنوان کرد : درحال حاضر ضمن تشــکیل جلســه با 
اعضای کمیته بحران شــرکت و هماهنگی لازم با سازمانها و ادارات مربوطه، بیش 
از ۳۰۰ اکیپ عملیاتی با تجهیزات و امکانات لازم جهت واکنش ســریع در صورت 
وقوع ناپایداری شــبکه های برق آماده خدمت رســانی به هم استانی های شریف 

باشند. می 
مهدیزاده با اشــاره به اقدامات انجام شــده برای کاهش ناپایداری ها افزوده: با 
توجه به گســتردگی شبکه فشــار ضعیف و متوسط در استان از ابتدای سالجاری 
تــا کنون با اجرای دو طــرح بزرگ جهادی تاب آوری و جایگزینی شــبکه های 
فرســوده به کابــل خودنگهدار با شناســایی و رفــع عیب نقاط قابــل بهبود و 
حادثه خیز شــبکه، اجرایی شــده است تا در زمان بحران شــاهد کمترین میزان 

ناپایداری در شــبکه های توزیع برق باشیم.
وی درپایان یادآورشد: راحت ترین و سریعترین راه برای اعلام خاموشی ها و مشکلات 
در حوزه برق، دانلود و نصب اپلیکیشــن برق من است که از طریق سایت اینشرکت به 

آدرس www.gilanpdc.ir و یا کافه بازار قابل دسترس می باشد.

 فوتسال نفت و گاز مارون 
قهرمان جام حمل و نقل شد

بازدید دکتر ربیعی مدیر کل صنعت،معدن، 
تجارت استان البرز از کارخانه نوآوری البرز

شهردار اصفهان تأکید کرد:
مازوت سوزی در اصفهان را متوقف کنید

 افزایش تولید و بهره برداری 
میدان نفتی شادگان

آماده باش كاركنان و اكیپ های 
عملیاتی شركت توزیع برق گیلان

 با توجه به اعلام احتمال بارش برف طی روزهای آینده:شورای اقتصاد با طرح توسعه موافقت كرد؛ به میزبانی شركت بهره برداری نفت و گاز مارون:


